

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Վ. Հ. Մառտիրոսյան. Հետ Մյունցի սխտեմի ամբողջ զորձակիցներ ունեցող բազմանդամ- ների վազմասարաշափ մոտարկման հնարավորության մասին	293
Ի. Գ. Խաչատրյան. Բաղանթի տեսության մի հակադարձ խնդրի մասին	307
Ն. Խ. Մեսրոպյան. Ուշիանի ստացիոնար պատահական պրոցեսով առաջացած տարա- ժության կառուցվածքի մասին	317
Ա. Ա. Անդրյան. Հիպերբոլական տիպի հավասարումների սխտեմների համար մի եզրային խնդրի մասին	329
Ա. Ա. Բալայան, Ռ. Ս. Դավրյան. Լրիվ օրթոգոնալ սխտեմներով շարքերի դրական չափի բազմությունների վրա զուգամիտության մասին	343
Ո. Յա. Խավինսոն. Ջրայական ունակության մոմպակտների ունիվերսալ պոտենցիալը և նոր բազմությունների ուրիշ ապրոքսիմացիոն բնութագրիչներ	356
Ի. Հ. Խաչատրյան. Կոմպլեքս տիրույթում կշռային հավասարաշափ մոտարկման դեպքում Միտտագ-Լեֆլերի տիպի ֆունկցիաների ընտանիքի փակման մասին	373

С О Д Е Р Ж А Н И Е

<i>В. А. Мартиросян.</i> О возможности равномерного приближения многочленами по системе Мюнца с целыми коэффициентами	293
<i>И. Г. Хачатрян.</i> Об одной обратной задаче теории оболочек	307
<i>Н. Х. Месропян.</i> О структуре пространства, порожденного n -мерным стадио- нарным процессом	317
<i>А. А. Андриян.</i> Об одной граничной задаче для систем уравнений гиперболи- ческого типа	329
<i>Р. С. Давтян, А. А. Талалян.</i> О сходимости рядов по полным ортогональ- ным системам на множествах положительной меры	342
<i>С. Я. Хавинсон.</i> Универсальный потенциал для компактов нулевой емкости и другие аппроксимационные характеристики редких множеств	356
<i>И. О. Хачатрян.</i> О замыкании семейств функций типа Миттаг-Лефлера при взвешенно-равномерном приближении в комплексной области	373

C O N T E N T S

<i>V. H. Martirostian.</i> On the possibility of uniform approximations with polyno- ms by the Müntz system with integral coefficients	293
<i>I. G. Khachatryan.</i> On a converse problem in the theory of shells	307
<i>N. Kh. Mesrobian.</i> On the structure of the space generated by n -dimensional stationary process	317
<i>A. A. Andrian.</i> A boundary value problem for the systems of hyperbolic type	329
<i>R. S. Davtian, A. A. Talalian.</i> On the convergence of series by complete orthogonal systems on the sets of positive measure	342
<i>S. Ja. Havinson.</i> Universal potential for compacta of zero capacity and other approximational characteristics of sparse sets	356
<i>I. O. Khachatryan.</i> On the closure of the families of Mittag—Loefler type func- tions in weighted-uniform approximation in complex domain	373